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Mieszkańcy powiatu 
braniewskiego aktywnie 
włączyli się w pomoc 
powodzianom. Dary 
zbierano we wszystkich 
miastach i gminach 
powiatu. Chyba pierwszy 
raz w historii miasta i 
powiatu tak wiele osób 
wyjechało na miejsce 
tragedii, aby fizycznie – 
własną pracą – pomagać 
przy ratowaniu ludności z 
zalanych terenów.
 STR. 2

W dniach 15-19 września braniewska delegacja gościła 
z wizytą u przyjaciół z chorwackiej Gminy Konavle.
 

 STR. 8

Setki osób, mieszkańców Gminy Braniewo i gości z sąsiednich 
gmin uczestniczyło w tegorocznych Dożynkach Gminnych 
2024, których gospodarzem było Sołectwo Żelazna Góra.
 STR. 7

W Gminie Lelkowo odbyły się kolejne tradycyjne dożynki, 
podczas których świętowano zakończenie żniw.
 STR. 4

Burmistrz Pieniężna Krzysztof Kisiel podpisał umowę 
o pracę z wyłonionym w drodze konkursu sekretarzem 
gminy – Justyną Podleś.
 STR. 11

MieSzkańcy powiaTu bRaniewSkiego 
poMagają powodzianoM

dożynkowy wieczór pełen doznań kulinarnych, 
tradycji, kultury i wspólnej zabawy dożynkowe święto w Lelkowie. 

udana zabawa na Święcie plonów
nowa sekretarz rozpoczęła pracę

braniewo zacieśnia więzi i współpracę 
z partnerską gminą konavle
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W chwilach trudnych potrafimy 
naprawdę pokazać, jak bardzo je-
steśmy wspaniali. Katastrofalna 
powódź – to zło, które dotknęło 
innych, tak odległych dla więk-
szość z nas mieszkańców połu-
dniowo-zachodniej Polski – przy-
czyniła się do tego, że kolejny raz 
zjednoczyliśmy się i odstawiliśmy 
na bok nasze problemy.

Gdy planowałem napisać 
tekst o tym, jak mieszkańcy z 

powiatu braniewskiego (pod-
kreślam: ze wszystkich miast i 
gmin) zaangażowali się w pomoc 
powodzianom byłem pewien, 
że uda mi się uporządkować to 
wszystko i wymienić najważ-
niejsze osoby, instytucje, służby. 
Jednak gdy siadłem do zbierania 
informacji, gdy zasięgnąłem 
wiedzy z dostępnych źródeł, gdy 
porozmawiałem z kilkoma oso-
bami okazało się, że nie sposób 
tego zrobić.

Chyba jeszcze nigdy ska-
la pomocy z naszej strony nie 
była tak duża. Nie było tak 
wielkiego zaangażowania. Były 
punkty zbiórek, z których dary 
wyjeżdżały nawet kilka razy. 
Nie wiem, czy ktokolwiek byłby 
w stanie oszacować, jak wiele 
pieniędzy mieszkańcy powiatu 
braniewskiego wpłacili na różne 
zbiórki i konta, z których dochód 

został lub zostanie przeznaczony 
dla powodzian.

We wsparcie dla powodzian 
zaangażowały się setki osób z 
naszych miast i gmin. Najpierw 
spontanicznie, później ta pomoc 
została bardziej skoordynowana. 
Powiedzieć Wam zwykłe „dzię-
kuję” – to za mało.

Mam nadzieję, że wybaczone 
mi zostanie, że przy tej okazji 
wyróżnię tych, których służba 
jest mi szczególnie bliska – żoł-
nierzy i strażaków. Wielu z Was 
już wróciło, wielu jest wciąż na 
Dolnym Śląsku. Żołnierze będą 
tam jeździć jeszcze przez naj-
bliższe miesiące. Swoją pracą, 
pracą własnych dłoni, przywraca-
cie porządek i spokój. Dziękuję!

Przypominam: pomoc powo-
dzianom trwa nadal!

Wojciech Andrearczyk
redaktor naczelny

Rusza 24. edycja Ogólnopol-
skiego Konkursu Fotograficz-
nego „Pejzaż Polski” organi-
zowanego przez Kętrzyńskie 
Centrum Kultury.  Chwyć za 
aparat,  utrwal malownicze 
krajobrazy i zdobądź cenne 
nagrody! 

Organizatorzy czekają na 
zdjęcia, które przybliżą te-
matykę polskiego krajobrazu. 
Wyczulają przy tym, że wieś 
czy miasto to nie tylko bu-
dynki i ulice, to także ludzie, 
samochody, neony, pomniki, 
to cały miejski organizm skła-
dający się z tysięcy elementów. 
W  tym roku fotografowie mogą 
zgłaszać prace również do dru-
giej kategorii ABSTRAKCJA 
PEJZAŻU. Temat pozostawia 
szerokie pole do interpreta-
cji abstrakcyjnych kompozy-
cji krajobrazu.

Autorzy najlepszych prac 
mogą liczyć na atrakcyjne na-
grody rzeczowe oraz finanso-
we. Nagrodzone prace będzie 
można podziwiać tradycyjnie 
11 listopada podczas uroczy-
stego wernisażu w Galerii 
KCK (II piętro), ul. Sikorskie-
go 24A.

Termin na przysłanie zdjęć 
konkursowych i formularza 
upływa 26 października!!!

Wydrukowane prace należy 
przesłać pocztą lub dostar-
czyć osobiście do Kętrzyń-

MojA i TwojA NAdZiEjA... ZróB ZdjęciE i ZGŁoś się do koNkursu!

Mieszkańcy powiatu 
braniewskiego pomagają 

powodzianom

Mieszkańcy powiatu braniewskiego aktywnie włączyli się w pomoc powodzianom. Dary zbierano 
we wszystkich miastach i gminach powiatu. Chyba pierwszy raz w historii miasta i powiatu tak 
wiele osób wyjechało na miejsce tragedii, aby fizycznie – własną pracą – pomagać przy ratowaniu 
ludności z zalanych terenów. Red.

skiego Centrum Kultury na 
adres ul. Wł. Gen. Sikorskiego 
24 A, 11-400 Kętrzyn (z do-

piskiem na kopercie: „Pejzaż 
Polski 2024”).

Marek Szymański
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Archeolodzy planują wykopaliska na dziedzińcu 
kętrzyńskiego zamku

W nadchodzących 
miesiącach dziedziniec 
zamku krzyżackiego 
w Kętrzynie stanie się 
miejscem intensywnych 
prac archeologicznych. 
Archeolodzy planują 
wykonanie pięciu 
wykopów, mających 
na celu odkrycie 
średniowiecznych 
artefaktów. 

To pierwsze tego rodzaju 
badania na tym terenie, 
ponieważ dziedziniec 
dotąd nie był gruntow-

nie przebadany.

Zarządzenie Nr 221/2024
Burmistrza Miasta Kętrzyn
z dnia 18 września 2024 r.

w sprawie ogłoszenia naboru na kandydatów 
do Kętrzyńskiej Rady Seniorów i Komisji Wyborczej oraz zarządzenia wyborów 

do Kętrzyńskiej Rady Seniorów na kadencję 2024-2027.

Na podstawie § 2 ust. 2 Statutu Kętrzyńskiej Rady Seniorów stanowiącego załącznik do Uchwały  
Nr LXXXI/614/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 1 lutego 2024 r. w sprawie utworzenia Kętrzyń-
skiej Rady Seniorów i nadania jej statutu, Burmistrz Miasta Kętrzyn zarządza, co następuje:

§ 1.  Ogłasza się nabór na kandydatów do Kętrzyńskiej Rady Seniorów oraz Komisji Wyborczej.

§ 2.  Ustala się termin zgłaszania kandydatów do Kętrzyńskiej Rady Seniorów oraz Komisji Wyborczej 
do dnia 02.10.2024 r.

§ 3.  Ustala się wzory formularzy zgłoszeniowych i oświadczeń kandydatów stanowiące Załącznik nr 1 
(formularz zgłoszenia kandydata do Rady), Załącznik nr 2 (formularz zgłoszenia kandydata do Komisji 
Wyborczej), Załącznik nr 3 (formularz oświadczenia kandydata w przedmiocie zgody na kandydowanie 
do Kętrzyńskiej Rady Seniorów) i Załącznik nr 4 (formularz oświadczenia kandydata w przedmiocie 
zgody na kandydowanie do Komisji Wyborczej) do niniejszego Zarządzenia.

§ 4.  Wskazuje się, że zgodnie ze Statutem Kętrzyńskiej Rady Seniorów, każdy podmiot działający na 
rzecz osób starszych z terenu Gminy Miejskiej Kętrzyn może zgłosić maksymalnie 5 kandydatów 
spośród swoich członków do Kętrzyńskiej Rady Seniora. 

§ 5.  Zarządza się wybory do Kętrzyńskiej Rady Seniorów na dzień 22.10.2024 r., zgodnie z kalenda-
rzem wyborczym, stanowiącym załącznik nr 5 do Zarządzenia.

§ 6. Określa się wzór karty do głosowania stanowiący Załącznik nr 6 do niniejszego Zarządzenia.

§ 7. Wykonanie Zarządzenia powierza się Kierownikowi Referatu do Spraw Społecznych.

§ 8. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podpisania.

 Z upoważnienia Burmistrza Miasta
 (-) Marek Olszewski
 Z-ca Burmistrza Miasta

Dodatkowe informacje: www.miastoketrzyn.pl

Nie wiemy, jak głęboko będą 
sięgały wykopy, ale liczymy na 
ciekawe odkrycia, takie jak śre-
dniowieczna ceramika – mówi 
Marta Wojciechowska, dyrektor 
Muzeum im. Wojciecha Kę-
trzyńskiego, mieszczącego się 
w XIV-wiecznym zamku.

Oprócz poszukiwania zabyt-
ków, badacze będą także spo-
rządzać dokumentację, która 
ma pomóc w ewentualnej od-
budowie drewnianych kruż-
ganków, niegdyś stanowiących 
integralną część gotyckiej ar-
chitektury zamku. Ostateczna 
decyzja o ich rekonstrukcji zo-
stanie podjęta po zakończeniu 
prac dokumentacyjnych oraz 
po znalezieniu odpowied-
nich funduszy.

Zamek krzyżacki w Kętrzy-
nie, wzniesiony w XIV wieku, 
po raz pierwszy został wspo-

mniany w inwentarzach zam-
ków zakonnych w 1374 roku. 
Na przestrzeni wieków bu-
dowla wielokrotnie zmieniała 
swoje funkcje, służąc m.in. 
jako urząd finansowy oraz 
schron przeciwlotniczy w cza-
sie II wojny światowej. W 1945 
roku, po zajęciu miasta przez 
wojska sowieckie, zamek uległ 
zniszczeniu, a jego odbudowa 
miała miejsce w latach 60. XX 
wieku, opierając się m.in. na 
rysunkach z XIX wieku autor-
stwa Konrada Steinbrechta.

Prace archeologiczne mają 
nie tylko przynieść nowe infor-
macje na temat historii zam-
ku, ale także przybliżyć jego 
dawną świetność, pozwalając 
na rekonstrukcję brakujących 
elementów architektury.Fo

to
: P

AP
/T

om
as

z 
W

as
zc

zu
k



4 Nowiny Północne
nr 9/2024 (57)

portalbraniewo.pl
info.mragowo.pllElkOWO

dożynkowe święto w Lelkowie. 
udana zabawa na święcie Plonów
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Piknik rodzinny w wyszkowie

Pożegnanie wakacji

spotkanie dyskusyjnego klubu książki

Jest mi niezmiernie miło, że mogłem włączyć się w organiza-
cję Pikniku Rodzinnego w Wyszkowie. Żałuję niestety, że nie 
mogłem być z Wami. Serdecznie dziękuję wszystkim, którzy 

mieli swoją cegiełkę w tak świetnej organizacji tego spotkania 
integracyjnego! Zaangażowani Mieszkańcy:

Irena i Andrzej Werbowi, Kamila i Adam Milewscy, Marta i Ma-
rek Misiuk, Natalia i Bartek Panasiuk, Krzysztof Kultys, Marzena i 
Adam Śniegoccy, Jolanta i Dariusz Starzyk, Bożena Wiszniewiecka, 
Małgorzata Kołodziej, Małgorzata i Radosław Stempowscy, Barbara 
Panasiuk, Irena Żyła, Bożena Seligowska, Irena Gniazdowska, Ewe-
lina i Rafał Jastrzębscy, Krzysztof Jastrzębski, Marta i Przemysław 
Wiszniewieccy, Piotr Wiszniewiecki, Grzegorz Majda.

Dziękuję również Mieszkańcom Wyszkowa za uprzątnięcie terenu 
po imprezie!

Wójt Gminy Lelkowo, Łukasz Skrzeszewski

W bibliotekach Gminnego Centrum Kultury w Lelkowie po-
żegnano wakacje. Dzień ten najmłodsi mieszkańcy gminy 
Lelkowo spędzili na wspólnej, kreatywnej zabawie.

Inf. prasowa GCK w Lelkowie

Wrześniowe spotkanie 
Dyskusyjnego Klubu 
Książki w lelkowskiej 

bibliotece poświęcone było po-
wieści pt. „Kocia kawiarnia” na-
pisanej przez węgierską pisarkę 
Annę Sólyom.

„Kocia kawiarnia” to idealna 
lektura dla wszystkich miłośni-

Piknik Rodzinny w Wyszkowie był świetną zabawą 
tak dla młodszych, jak i dla starszych

Ostatni dzień wakacji dzieci z gminy Lelkowo 
spędziły w bibliotece

Dyskusyjny Klub Książki 
to świetna okazja do 
wspólnego spotkania 

i podzielenia się wrażeniami 
z przeczytanej książki

W Gminie Lelkowo odbyły się kolejne tradycyjne 
dożynki, podczas których świętowano 

zakończenie żniw.

Był to czas pełen radości i 
wdzięczności za plony, któ-
re udało się zebrać dzięki 
ciężkiej pracy naszych rol-

ników — mówią organizatorzy 
wydarzenia. — Dziękujemy 
wszystkim za obecność i wspól-
ne świętowanie. Dziękujemy 
serdecznie sponsorom. Po-
dziękowania należą się również 
wystawcom, Kołom Gospodyń 
Wiejskich oraz wszystkim, którzy 
zaangażowali się w przygotowa-
nie tegorocznego Święta Plonów.

Dożynkowe wydarzenie roz-
poczęto mszą św. odprawioną 
na scenie w Lelkowie. Po niej 
nastąpił ceremoniał dożynkowy 
– wręczenie bochna dożynkowe-
go chleba i ocena wieńców do-
żynkowych, w oprawie zespołu 
„Honoratki”.

Nie mogło oczywiście zabrak-
nąć atrakcji w specjalnej strefie 

dla dzieci, w tym ulubionych 
dmuchańców. O zaspokojenie 
apetytów gości zadbały nato-
miast panie z Kół Gospodyń 
Wiejskich z gminy Lelkowo. 
Były także dożynkowe zabawy 
i bogate stoiska.

Wieczorem natomiast od-
był się koncert dla żniwiarzy 
(koncert zespołu Mr. Góral, 
koncert włoskich przebojów 
w wykonaniu Andrea Lattari, 
koncert disco polo w wykona-
niu zespołu Verdis i koncert 
disco polo zespołu Rider).

Wydarzenie pod nazwą 
„ŚWIĘTO PLONÓW w GMI-
NIE LELKOWO 2024”zostało 
zrealizowane w ramach bez-
zwrotnej pomocy finansowej 
Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa Oddział Terenowy 
w Olsztynie.

Inf. prasowa UG w Lelkowie
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ków kotów i osób potrzebujących 
nowych wzruszeń. To prosta 
historia, która opowiada o ży-
ciu czterdziestoletniej Nagore 
znajdującej się na życiowym za-
kręcie, bez pracy, bez planów na 
przyszłość. Z pomocą przychodzi 
jej przyjaciółka, za sprawą której 
otrzymuję pracę w nowo otwiera-
jącej się w kociej kawiarni „Neko 
Cafe”. Problem w tym, że Nago-
re nie lubi kotów, a wręcz się ich 
boi. Ale rachunki do zapłacenia 
sprawiają, że dziewczyna decy-
duje się na rozpoczęcie nowego 
etapu. Mimo wielu wątpliwości 
właśnie tu Nagore znajduje swoją 
miłość i uczy na nowo się życia.

Po zakończonej dyskusji był 
czas na „gimnastykę umysłu”. 
Kolejne spotkanie DKK dla do-
rosłych 26 października, o godzi-
nie 17:00.

Inf. prasowa GCK w Lelkowie
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Zakończenie inwestycji „Budowa ścieżki 
pieszo-rowerowej na odcinku reszel-święta Lipka”

Burmistrz reszla Andrzej Lewandowski podpisał umowę  
na budowę sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i deszczowej  

na terenie miasta i gminy reszel

Z radością informujemy 
o  zakończeniu budo-
wy nowoczesnej ścieżki 
pieszo-rowerowej na od-

cinku Reszel–Święta Lipka, 
o długości 4 628 metrów. In-
westycja, która miała na celu 
zwiększenie atrakcyjności tu-
rystycznej oraz poprawę bez-
pieczeństwa i komfortu ruchu 
pieszych oraz rowerzystów, 
zostanie oficjalnie otwarta 29 
września 2024 roku.

Ścieżka została podzielona 
na dwa odcinki:

Odcinek o nawierzchni 
bitumicznej – biegnący 
wzdłuż drogi wojewódzkiej 
nr 590 i 594, o długości 
około 3 916 metrów 
i szerokości 4,50 m.
Odcinek z kruszywa 
naturalnego – zlokalizowany 
na obszarze leśnym, o długości 
712 metrów i szerokości 4,50 m.

Wzdłuż trasy zaprojektowano 
dwa nowoczesne miejsca wypo-
czynkowe, wyposażone w stojaki 
na rowery, ławki, kosze na śmie-
ci oraz tablice informacyjno-e-
dukacyjne. Całość oświetlają 

W dniu 23 września 2024 
roku, w Urzędzie Gminy 
w Reszlu miało miejsce 

uroczyste podpisanie umowy na 
realizację zadania pn. „Budowa 
sieci wodociągowej, kanalizacji 
sanitarnej oraz deszczowej na 
terenie miasta i gminy Reszel”.
Umowę podpisali Burmistrz 
Reszla Andrzej Lewandowski 
oraz Krzysztof Sznip, właści-
ciel firmy odpowiedzialnej za 
wykonanie zadania.

Zakres przedsięwzięcia 
obejmuje budowę sieci wo-
dociągowej, kanalizacji sa-
nitarnej oraz deszczowej na 
terenie miasta i  okolicznych 
miejscowości w  gminie Re-
szel. Prace mają na celu po-
prawę infrastruktury wodocią-
gowej oraz kanalizacyjnej, co 
przyczyni się do podniesienia 
standardu życia mieszkańców, 
a także poprawy ochrony śro-
dowiska poprzez lepsze za-

rządzanie zasobami wodnymi 
i kanalizacyjnymi.

ZAKReS INWeSTyCjI
Projekt inwestycji przewiduje 
następujące prace 
budowlane:

1. Budowa sieci wodociągowej 
na działkach nr 3102/1, 102/3, 
3102/2, 14, 127, 15 w obrębie 
Śpiglówka, gmina Reszel.

2. Budowa sieci wodociągowej 
oraz kanalizacji sanitarnej na 

działkach nr 93, 22/6, 23/6, 
obręb 27 Wólka Ryńska, 
gmina Reszel.

3. Budowa sieci kanalizacji desz-
czowej na działkach nr 147/20, 
147/34, 147/40, 146/24, 146/20, 

146/19, 146/18, 144/5, obręb 3, 
wzdłuż ulic Słoneczna-Słowiań-
ska w mieście Reszel.

4. Budowa oraz przebudowa 
sieci wodociągowej na trasie 
istniejącej, na działkach nr 158, 

148/43 w obrębie 3 w Reszlu 
oraz na działkach nr 90, 91, 
93, 98/1 w obrębie 27 Wólka 
Ryńska, gmina Reszel.

5. Budowa sieci wodociągowej 
na działkach nr 252, 253/2, 
253/1, 256/2 w obrębie 2 
w mieście Reszel, przy 
ul. Gdańskiej.

Łączna wartość tego projektu 
wynosi 1 437 226,61 zł brutto, 
a czas realizacji prac został okre-
ślony na 14 miesięcy od momen-
tu podpisania umowy.

Wykonawcą zadania jest firma 
Krzysztofa Sznipa, która posia-
da bogate doświadczenie w re-
alizacji podobnych projektów 
na terenie naszej gminy. Prace 
rozpoczną się już wkrótce, a ich 
zakończenie planowane jest na 
końcówkę 2025 roku.

latarnie zasilane odnawialnymi 
źródłami energii (OZE), co 
podkreśla ekologiczny charakter 
inwestycji. Przebieg ścieżki na-
wiązuje do historycznego trak-
tu pielgrzymkowego z  Reszla 
do Świętej Lipki, co dodatkowo 
wzmacnia jej walory kulturowe 
i historyczne.

Ścieżka stanowi nie tylko 
udogodnienie dla mieszkań-
ców regionu, ale również ważny 
element promujący aktywną tu-
rystykę wśród odwiedzających. 
Teren objęty projektem jest nie-
zwykle atrakcyjny pod względem 
przyrodniczym i krajobrazowym, 

co z pewnością przyciągnie za-
równo turystów pieszych, jak 
i rowerowych.

Koszt inwestycji wyniósł 8 108 
695,26 zł, z czego 7 297 825,73 
zł stanowiło dofinansowanie ze 
środków Rządowego Funduszu 
Polski Ład. Dzięki tak znaczne-
mu wsparciu udało się zrealizo-
wać projekt, który niewątpliwie 
wpłynie na rozwój turystyki i po-
prawę jakości życia lokalnej spo-
łeczności.

Zachęcamy wszystkich do 
skorzystania z nowo powstałej 
ścieżki i odkrywania piękna na-
szego regionu!
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Na podstawie decyzji Mini-
stra Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego zgłoszone 
przez Muzeum im. Woj-

ciecha Kętrzyńskiego do pro-
gramu rządowego „Wspieranie 
działań muzealnych” zadanie 
pn. Modernizacja wystawy stałej 
„Sztuka Dawna” uzyskało dota-
cję z Funduszu Promocji Kultu-
ry w wysokości 80.000,00 zł.

Realizowana modernizacja ma 
na celu dostosowanie wystawy 
stałej „Sztuka Dawna” do po-
trzeb osób ze szczególnymi 
potrzebami, w szczególności 
osób niewidomych i słabo wi-
dzących, a także osób z niepeł-
nosprawnościami ruchowymi 
i intelektualnymi oraz dzieci. 
Zadanie zakłada umieszcze-
nie w przestrzeni ekspozycyj-

nej dostosowanych do odbioru 
dotykowego tyflografik i trójwy-
miarowych adaptacji ekspono-
wanych dzieł (ułatwiających 
także odbiór prezentowanych 
treści przez dzieci) oraz konsol 
wystawienniczych dostosowa-
nych do potrzeb prezentacji 
treści osobom z dysfunkcjami 
wzroku i poruszającym się na 
wózkach inwalidzkich. Zapla-

nowano także wydanie folde-
rów-informatorów oraz przy-
gotowanie prezentacji online 
na temat realizacji zadania i 
wykonanie materiałów pro-
mocyjnych dotyczących eks-
ponatów na zmodernizowanej 
wystawie. Otwarcie zmoderni-
zowanej wystawy 27 września 
2024 r. o godz. 17:00 w zamku 
w Kętrzynie.

Modernizacja wystawy „sztuka dawna” w kętrzyńskim 
Muzeum dofinansowana ze środków MkidN
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dożynkowy wieczór pełen doznań kulinarnych, 
tradycji, kultury i wspólnej zabawy

Młodzi strażacy na obozie

Nowy rok szkolny

igrzyska sołectw, konkursy na wieniec i koszyk dożynkowy

Uroczystości zainauguro-
wała msza święta w parafii 
Świętej Rodziny w Żela-
znej Górze, którą odpra-

wił ksiądz Władysław Kuras. Po 
mszy świętej korowód dożynko-
wy przeszedł uliczkami Żelaznej 
Góry aż na same boisko w towa-
rzystwie zespołu Warmia Branie-
wo, pocztu sztandarowego OSP 
oraz wieńców dożynkowych.

— W dzień tego wyjątkowego 
święta pragnę podziękować rol-
nikom za chleb przygotowany z 
tegorocznych plonów. To dzięki 
Wam drodzy rolnicy na naszych 
stołach chleba nigdy nie brakuje 
— mówił podczas uroczystości 
otwarcia dożynek, wójt Gminy 
Braniewo Jakub Bornus.

Po części oficjalnej odbyła się 
ceremonia dzielenia chleba. Sta-
rostowie dożynek – Anna Ułasiuk 
oraz Wiesław Budzyński najpierw 
przekazali bochen świeżo upie-
czonego chleba Wójtowi Gminy, 
później, chlebem tym obdarowa-
no wszystkich zebranych.

Podczas Dożynek na scenie 
pojawił się Danzel oraz zespół 
Playboys, którzy porwali nas w 
magiczny dożynkowy klimat. 

Nie zabrakło tradycyjnie bie-
siady dożynkowej w wykonaniu 
zespół Kobama. Wiele atrakcji 
czekało także na najmłodszych 
mieszkańców w strefie zabaw 
dla dzieci. 

Jak każdego roku podczas 
wydarzenia nasze lokalne Koła 
Gospodyń Wiejskich z terenu 
Gminy Braniewo oraz Środowi-
skowego Domu Samopomocy 
w Żelaznej Górze prezentowały 
się w swoich indywidualnych 
strojach oraz wystawiały stoiska 
promując swoje lokalne specja-
ły. Tradycyjne kulinaria serwo-

wały nam wszystkie czterna-
ście Kół Gospodyń Wiejskich: 
„Warmianki” z Żelaznej Góry, 
„Nasze Krzewno” z Krzewna, 
„Szylenianki” z Szylen, „Podle-
sianki” z Podleśnego, „Grono-
wianki” z Gronowa, „Pod Pro-
siaczkiem” z Rudłowa, KGW 
w Brzeszczynach, „Zgodni” w 
Rusach, „To My” z Lipowiny, 
„Słoneczne Gronówko” z Gro-
nówka, „Maciejki” z Maciejewa, 
„Młotecznianki” z Młoteczna, 
„Bobrownianki” z Bobrowca, 
„Szlachcianki na obcasach” z 
Rogit oraz Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Żelaznej Górze. 
— Nasza współpraca sprawia, że 
możemy tworzyć i pielęgnować 
tradycje kulinarne oraz wspólno-
tę lokalną, a to dzięki zaangażo-
waniu Kół oraz Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Żelaznej 
Górze. Bardzo Wam dziękujemy 
— mówią organizatorzy wyda-
rzenia.

Organizatorem wydarzenia był 
Urząd Gminy Braniewo, przy 
współpracy z Środowiskowym 
Domem Samopomocy w Żela-
znej Górze, Sołectwem Żela-
zna Góra na czele z Sołtysem 
Andrzejem Jarzębskim, Radą 
Sołecką Sołectwa Żelazna Góra 
oraz lokalnym Kołem Gospodyń 
Wiejskich „Warmianki”.

Wydarzenie odbywało się pod 
patronem honorowym Woje-
wody Warmińsko-Mazurskiego 
Radosława Króla, a także wspar-
ciu Warmińsko-Mazurskiej Izby 
Rolniczej, Urzędu Marszałkow-
skiego Województwa Warmiń-
sko-Mazurskiego w Olsztynie 
Biuro Regionalne w Elblągu oraz 
Przedsiębiorstwa Eksploatacji i 
Rozwoju Infrastruktury Gospo-
darczej w Młotecznie.

W bazie harcerskiej we Fromborku odbywał się obóz szkole-
niowo-wypoczynkowy członków Młodzieżowych Drużyn 
Pożarniczych powiatu braniewskiego.

W obozie uczestniczyło pięć drużyn MDP z powiatu braniew-
skiego (OSP Lipowina, OSP Pieniężno, OSP Frombork, OSP 
Wielkie Wierzno oraz OSP Braniewo – łącznie 46 druhów i dru-
hen).

Podczas rozpoczęcia obozu młodych pożarników odwiedzili 
goście, wśród których znaleźli się m.in. nadbryg. Michał Ka-
mieniecki – warmińsko-mazurski komendant wojewódzki PSP 
i wójt Gminy Braniewo Jakub Bornus.

Inf. prasowa UG w Braniewie

Uczniowie ze Szkoły Podstawowej im. Wincentego Witosa w 
Lipowinie oraz Szkoły Filialnej w Szylenach rozpoczęli ko-
lejny rok szkolny.

Dyrektor szkoły Bogumiła Jacak oraz wójt Gminy Branie-
wo Jakub Bornus życzyli nauczycielom, pracownikom szkoły i 
przedszkola wielu sukcesów pedagogicznych, satysfakcji z wy-
konywanych zadań i spełnienia zawodowych planów. Natomiast 
uczniom życzyli, by w nowy rok szkolny wkroczyli z energią i 
entuzjazmem oraz aby dziesięć miesięcy było pełne wyzwań, 
nowych doświadczeń i zdobywania wiedzy, które przyczynią się 
do rozwoju uzdolnień i zainteresowań. Także w stronę rodziców 
popłynęły życzenia: aby szkoła była dla dzieci „drugim domem”, 
a współudział w trosce o rozwój dzieci przynosił mnóstwo satys-
fakcji wszystkim, którzy tworzą edukacyjną rzeczywistość.

Inf. prasowa UG w Braniewie

Uwiecznieniem tegorocznych 
dożynek były IV. Igrzyska 
Sołectw o Puchar Wójta 

Gminy Braniewo oraz Prze-
wodniczącego Rady Powiatowej 
Warmińsko – Mazurskiej Izby 
Rolniczej w Powiecie Braniew-
skim. Rozstrzygnięto także kon-
kurs na „Najpiękniejszy Wieniec 
Dożynkowy” oraz konkurs „Mini 
koszyk dożynkowy”.

Do rywalizacji stanęło aż 12 so-
łectw z Gminy Braniewo, które 
zacięcie rywalizowały ze sobą w 
celu uzyskania największej liczby 
punktów i stanięcia na najwyż-
szym stopniu podium. Konku-
rencje były wielką niespodzianką 
– nikt z uczestników nie wiedział, 
co będzie na niego czekać.

Wyniki końcowe:
1. Sołectwo Krasnolipie 
– nagroda bon podarunkowy 
na kwotę 800 zł,

2. Sołectwo Bobrowiec 
– nagroda bon podarunkowy 
na kwotę 600 zł,
3. Sołectwo Rusy – nagroda bon 
podarunkowy na kwotę 400 zł.

Wszystkie pozostałe Sołectwa 
biorące udział w Igrzyskach 
(Brzeszczyny, Gronówko, Li-
powina, Świętochowo, Żelazna 
Góra, Gronowo, Rudłowo, Ro-
dowo i Bemowizna) otrzymały 
wyróżnienia za uczestnictwo 
oraz bon podarunkowy na 
kwotę 300 zł.

Fundatorem nagród była 
Gmina Braniewo, Warmińsko
-Mazurska Izba Rolnicza oraz 
Biuro Regionalne w Elblągu 
Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Warmińsko-Ma-
zurskiego. Koordynatorem ca-
łych Igrzysk byli pracownicy i 
podopieczni Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Żela-
znej Górze.

Ważnym punktem tegorocz-
nych dożynek było wszystko co 
wyplecione z kłosów, traw, ziół 
i ozdobione ziarnami – jednym 
słowem konkurs pn. „Najpięk-
niejszy Wieniec Dożynkowy”. 
Było aż 10 wieńców dożynko-
wych. 

Jury w składzie Starościna
 dożynek Anna Ułasiuk, 
Starosta dożynek Wiesław 
Budzyński oraz Kierownik 
ŚDS w Żelaznej Górze Kalina 
Jakimczuk nagrodziło 
następujące sołectwa:
1. Sołectwo Gronowo, 
nagroda – 1000 zł,
2. Sołectwo Lipowina, 
nagroda – 800 zł,
3. Sołectwo Żelazna Góra, 
nagroda – 600 zł.

Pozostałe Sołectwa, które 
wykonały wieńce dożynkowe 
otrzymały podziękowania za 
włożony trud oraz nagrodę w 

kwocie 400 zł każde. Podzię-
kowania przypadły Sołectwom: 
Krasnolipie, Rodowo, Krzew-
no, Szyleny, Świętochowo, 
Rusy i Gronówko.

Rozstrzygnięty został także 
konkurs dla dzieci pn. „Mini 
Koszyk Dożynkowy”. Or-
ganizatorem konkursu była 
Biblioteka Publiczna Gminy 
Braniewo pod Patronatem 
Wójta Gminy Braniewo. Ko-
misją oceniającą koszyki byli 
przedstawicie Kół Gospodyń 
Wiejskich z terenu Gminy Bra-
niewo.

Wyniki:
1. ewa Kaliska,
2. Oleg Szczepański, 
3. Sandra Warowna.

Zwycięzcy otrzymali wspa-
niałe nagrody i serdecznie po-
dziękowania za udział.

Inf. prasowa UG w Braniewie

Zwycięzcy konkursu na najpiękniejszy wieniec dożynkowy

Młodzi pożarnicy z gminy Braniewo wypoczywali 
i szkolili się na obozie we Fromborku

Rozpoczęcie roku szkolnego w szkole w Lipowinie

Rozpoczęcie roku szkolnego w szkole w Szylenach

Laureaci konkursu na mini koszyk dożynkowy
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Setki osób, mieszkańców Gminy Braniewo i gości z sąsiednich gmin uczestniczyło w tegorocznych 
Dożynkach Gminnych 2024, których gospodarzem było Sołectwo Żelazna Góra.
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W dniach 15-19 września 
braniewska delegacja 
gościła z wizytą u przy-

jaciół z chorwackiej Gminy 
Konavle. To rewizyta, bowiem 
tamtejsza delegacja w tym roku 
już odwiedziła Braniewo, co 
doprowadziło do podpisania 
umowy partnerskiej w dniu 15 
stycznia 2024.

Głównym celem delegacji, 
w składzie której znaleźli się 
burmistrz Braniewa Tomasz 
Sielicki, skarbnik Katarzyna 

Braniewo zacieśnia więzi i współpracę 
z partnerską Gminą konavle

Mirkowska, przewodniczący 
Rady Miejskiej Dariusz Frąc-
kiewicz i wiceprzewodniczący 
Jacek Gawryś, oprócz poznania 
walorów Gminy Konavle, było 
wzmocnienie więzi między 
samorządami i dalsze budo-
wanie przyjacielskich relacji. 
Analizowano również możli-
wości pozyskania funduszy ze-
wnętrznych na wspólne przed-
sięwzięcia.

Inf. prasowa UM Braniewa
W trakcie wizyty odbyto wiele spotkań, zwiedzano 

także ciekawe miejsca
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reszel – ludzie i pogranicze 
tematem konferencji naukowej

kętrzyn wsparł 
poszkodowanych w Powodzi 

na Południu Polski

reszel wspiera powodzian 
z Gryfowa śląskiego 

i Gminy Prudnik
strażacy z kętrzyna edukują i bawią 

Już 16 września burmistrz Kętrzyna, Karol Lizurej, zaapelował 
do mieszkańców o pomoc dla osób dotkniętych katastrofalną 
powodzią w południowej Polsce. W odpowiedzi na ten apel, 

mieszkańcy miasta i okolicznych miejscowości wykazali się nie-
zwykłą solidarnością i zaangażowaniem.

W Centrum Wolontariatu w Kętrzynie uruchomiono punkt zbiórki 
najpotrzebniejszych rzeczy. Zbierano produkty spożywcze z długim 
terminem przydatności, środki higieniczne, chemię gospodarczą, 
powerbanki, latarki oraz środki opatrunkowe. Zgromadzone dary 
zostały ostatecznie przekazane do Głuchołaz – miasta, które ucier-
piało najbardziej.

Burmistrz Lizurej podziękował mieszkańcom, firmom oraz wo-
lontariuszom za niesamowitą mobilizację: „Zebraliśmy niezliczoną 
ilość produktów, które trafią na południe Polski. Wasza odpowiedź na 
nasz apel była wspaniała”. 

Dary dotarły do Głuchołaz 22 września, przynosząc wsparcie i na-
dzieję poszkodowanym przez żywioł.

W Reszlu zakończyła się akcja pomocy dla powodzian z Gry-
fowa Śląskiego i gminy Prudnik.

Wspólne działania mieszkańców, lokalnych przedsiębior-
ców, szkół oraz stowarzyszeń przyniosły imponujące efekty – udało 
się zebrać setki kilogramów żywności, środki higieniczne i czystości, 
a także sprzęt potrzebny do usuwania skutków powodzi.

Akcja pokazała, jak wielką społeczność tworzą mieszkańcy gminy Re-
szel. Zebrane dary nie tylko materialnie wspomogły poszkodowanych, 
ale również przyniosły nadzieję i wsparcie emocjonalne. W imieniu 
osób dotkniętych przez powódź podziękowano wszystkim darczyńcom 
za ich hojność i zaangażowanie. Organizatorzy podkreślają, że siła 
tkwi w jedności, a dobro zawsze wraca.

21 września w Miej-
skim Ośrodku 
Kultury w Reszlu 
odbyła się konfe-

rencja naukowa pod tytułem 
„Reszel - ludzie i pogranicze”, 
zorganizowana przez Towa-
rzystwo Miłośników Reszla 
i okolic. Wydarzenie zgro-
madziło pasjonatów historii, 
którzy mieli okazję wysłuchać 
referatów przygotowanych 
przez wybitnych naukowców, 
w tym prof. dr hab. Stanisława 
Achremczyka, dr Annę Bujko 

oraz dr. Jerzego Kiełbika z 
Instytutu Północnego im. W. 
Kętrzyńskiego.

Tematyka konferencji była 
niezwykle szeroka, co obiecy-
wało ciekawe wystąpienia. W 
programie, dostępnym przy 
„wydarzeniu” oraz na plakacie, 
znalazły się interesujące tema-
ty, które prezentowali zapro-
szeni uczeni. Organizację wy-
darzenia w aspekcie naukowym 
prowadził dr Robert Klimek, 
który pełnił również rolę mo-
deratora. Warto zaznaczyć, że 

ostatnia konferencja poświę-
cona Reszlowi miała miejsce 
w 2017 roku z okazji 680-lecia 
nadania praw miejskich.

Burmistrz Reszla, Andrzej 
Lewandowski, podziękował To-
warzystwu Miłośników Reszla i 
Okolic za organizację konferen-
cji. – To była świetna okazja, by 
posłuchać ciekawych wystąpień 
i dowiedzieć się więcej o histo-
rii naszego miasta – podsumo-
wał włodarz.

Marta Wielgat zaznaczyła, że 
konferencja była „prawdziwą 

W sobotę,
21 września 
odbył się Piknik 
Strażacki, 
zorganizowany 
przez Komendę 
Powiatową PSP 
w Kętrzynie. 
To  inicjatywa 
przybliżająca 
mieszkańcom 
pracę strażaków 
oraz promująca 
różnorodne aspekty 
bezpieczeństwa.

ucztą” intelektualną, otwierającą 
nowe horyzonty wiedzy. – Fascy-
nujące prelekcje były swoistymi 
kapsułami czasu, które przesu-
nęły granice mojej wiedzy, otwo-
rzyły nowe spojrzenie i perspek-
tywy na wiele aspektów z pozoru 
mi znanych – zkwitowała radna 
powiatu kętrzyńskiego.

Głównym „motorem” konfe-
rencji była Jolanta Grzyb. – Ży-
łam organizacją tej konferencji 
parę miesięcy. Bardzo cieszą 
mnie miłe słowa ją podsumo-
wujące płynące zarówno od Sza-
nownych Prelegentów, jaki i od 
Słuchaczy – przekazała już „na 
chłodno” w mediach społecz-
nościowych prezes Towarzystwa 
Miłośników Reszla i Okolic. – 
Gratulacje docierają głównie do 
mnie, ale wszyscy wiemy, że na 
sukces składa się praca wielu 
osób. Towarzystwo Miłośników 
Reszla i Okolic to zespół fanta-
stycznych, zaangażowanych lu-
dzi, z którymi „można góry prze-
nosić”. Kochani, dziękuję Wam z 
całego serca za zaangażowanie w 
tę i inne nasze inicjatywy – doda-
ła Jolanta Grzyb. 

W przyszłym roku planowa-
na jest publikacja materiałów 
z konferencji, która zostanie 
wydana w ramach Budżetu 
Obywatelskiego Powiatu Kę-
trzyńskiego na 2025 rok. To-
warzystwo Miłośników Reszla 
i Okolic aktywnie włączy się w 
ten projekt, mając na celu doku-
mentację i popularyzację wiedzy 
o historii regionu.

Wydarzenie zorganizowane 
zostało na terenie Ko-
mendy przy Placu Sło-

wiańskim, a program był bogaty 
w atrakcje zarówno dla dzieci, 
jak i dorosłych. Szczególnym 
zainteresowaniem cieszyły się 
pokazy gaszenia pożaru oraz 
prezentacja sprzętu i pojazdów 
strażackich. Organizatorzy przy-

gotowali również pokazy pierw-
szej pomocy, które stanowiły 
doskonałą okazję do zdobycia 
praktycznych umiejętności z 
zakresu ratowania życia. 

Dzięki torowi przeszkód 
najmłodsi mogli nie tylko ba-
wić się, ale także praktycznie 
zapoznać się z codziennymi 
obowiązkami i zadaniami stra-

żaków. Dużą atrakcją była tak-
że komora dymowa, w której 
uczestnicy mogli doświadczyć, 
jak trudne jest poruszanie się 
w zadymionym środowisku. 
Nie zabrakło też smacznych 
przekąsek przygotowanych 
przez lokalne Koła Gospodyń 
Wiejskich, w tym strażackiej 
grochówki.  pw
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Troska o środowisko łączy pokolenia. 
kętrzyn sprzątał świat 

integracja i dobra zabawa na stadionie 
miejskim w kętrzynie 

AZs oLsZTYN NAjLEPsZY w MEMoriALE PoLkowskiEGo 
Zawody zdominowali 

uczniowie Szkoły Pod-
stawowej nr 1, zwycięża-
jąc we wszystkich pięciu 

kategoriach wiekowych. Jednak 
to nie wygrana była najważniej-
sza, liczyła się przede wszyst-
kim integracja, dobra zabawa 

W słoneczny, piątkowy poranek, uczniowie kętrzyńskich szkół podstawowych 
wyruszyli na „Sprzątanie Świata”. z uśmiechami na twarzach i workami w rękach, 
dzieci pokazały, jak ważna jest troska o nasze otoczenie już od najmłodszych lat.

190 uczniów szkół podstawowych stanęło wczoraj 
na starcie Jesiennych Sztafet Lekkoatletycznych. 

Rywalizację, która odbyła się na Stadionie Miejskim w Kętrzynie.

Tydzień Cittaslow w Reszlu
W dniach od 23 
do 29 września 

w Reszlu odbywa się 
szereg wydarzeń 

organizowanych z okazji 
Tygodnia Cittaslow. 
To wyjątkowy czas, 

w którym promujemy 
ideę Cittaslow – filozo-
fię życia w rytmie slow, 

troskę o lokalną społecz-
ność, zrównoważony roz-

wój oraz poszanowanie 
tradycji i przyrody.

Przyjdźcie i poczujcie
 prawdziwą atmosferę 

małych, przyjaznych 
miast!VII Memoriał Jerze-

go Polkowskiego 
za nami. W  Hali 
W i d o w i s k o w o

-Sportowej przy ul. Kazimie-

rza Wielkiego w  Kętrzynie 
ponownie na sportowo uczci-
liśmy pamięć o kętrzynianinie, 
wielkim miłośników gry w pił-
kę siatkową.

i aktywność na świeżym po-
wietrzu.

Biegi sztafet mieszanych ro-
zegrano na dystansie 10 x 200 
metrów. Każda z czterech pu-
blicznych szkół podstawowych 
z Kętrzyna wystawiła drużynę 
składającą się z 5 dziewcząt i 5 
chłopców. W zawodach uczestni-
czyli uczniowie klas 4-8. 

Organizatorem wydarzenia 
był Miejski Ośrodek Sportu i 
Rekreacji w Kętrzynie. Sztafety 
to przedsmak wielkiej, biego-
wej rywalizacji, zaplanowanej na 
czwartek, 26 września. Tego dnia 
na bieżni Stadionu Miejskiego w 
Kętrzynie odbędzie się finałowa 
runda Kętrzyńskiej Ligi Biegowej 
„Kętrzyński Kilometr”.

pw

Podczas sprzątania uczniowie 
mieli okazję dowiedzieć się, 
jak odpady zanieczyszczają 
środowisko naturalne, jakie 

konsekwencje niosą dla ekosyste-
mów oraz dlaczego tak ważne jest 
dbanie o czystość naszej planety. 
Doświadczenia, takie jak dzisiej-
sza akcja, pozwalają zrozumieć, 
że każdy z nas może przyczynić 
się do ochrony Ziemi, nawet po-
przez drobne działania. 

W sprzątanie Kętrzyna zaan-
gażowani są nie tylko najmłodsi. 
Jeszcze tego samego dnia w akcji 
wzięli udział także pracownicy 
miejskich jednostek organiza-
cyjnych, spółek i Urzędu Miasta 
Kętrzyn, ponieważ troska o śro-
dowisko to wspólna odpowiedzial-
ność nas wszystkich. pw

W turnieju zmierzyło się sześć 
zespołów, w tym dwie drużyny na 
co dzień grające w siatkarskiej 2. 
lidze. Zawody otworzył Zastęp-
ca Burmistrza Miasta Kętrzyn 
Marek Olszewski oraz rodzina 
Jerzego Polkowskiego. Rywaliza-
cję rozpoczęliśmy od pojedynków 
w dwóch grupach, następnie od-
były się decydujące mecze fazy 
pucharowej. W emocjonującym 
finale zwyciężył AZS Olsztyn, 
który pokonał 2:0 zespół Team 
Cresovia Górowo Iławeckie. Na 
najniższym stopniu podium 
stanęła drużyna Zamku Ryn. 
W meczu o 3. miejsce zwyciężyli 
z Absolwentami. Dalsze lokaty 
w tegorocznym memoriale zaję-
ły zespoły MKS MOSiR Kętrzyn 
(5. miejsce) oraz Giżycko (6. 
miejsce). 

Najlepszymi zawodnikami tur-
nieju zostali: Kacper Sienkiewicz 
(AZS Olsztyn), Maciej Milewski 
(Team Cresovia Górowo Iławec-
kie), Szymon Śliwa (Zamek Ryn), 
Wiktor Polkowski (Absolwenci), 
Adam Kwiatkowski (MKS MO-
SiR Kętrzyn), Łukasz Augusty-
nowicz (Giżycko). 

Nad sprawnym przebiegiem 
siatkarskich zmagań czuwali 
sędziowie: Mariola Piórkowska 
i Krzysztof Jotko. Organizatorem 
wydarzenia był Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Kętrzynie.
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Metalowy zespół 
w pieniężnieńskim zamku

drogi i parkingi przebudowane

Będą okna i drzwi w ratuszu

strażacy na dożynkach. Nie tylko je zabezpieczali

wojewódzkie zawody 
w steel darta

Nowa sekretarz rozpoczęła pracę

W Pieniężnie zakończono inwestycję 
pod nazwą: „Przebudowa 
dróg i parkingów na osiedlu 
popegeerowskim w Pieniężnie 
ul. Generalska i Sienkiewicza”.

Zadanie o wartości ponad 2,2 mln 
zostało w 95 procentach sfinanso-
wane z Programu Inwestycji Stra-
tegicznych Polski Ład w ramach 

naboru dla gmin popegeerowskich.
— Dzięki inwestycji wykonano nowe 

ciągi piesze, drogi, parkingi i place na 
osiedlu, wykonano nowy wjazd do remizy 
OSP, przebudowano parking przy sklepie 
— mówi Krzysztof Kisiel, burmistrz Pie-
niężna.

Inf. prasowa UM w Pieniężnie

Burmistrz Pieniężna Krzysztof 
Kisiel podpisał umowę 
o pracę z wyłonionym 
w drodze konkursu 
sekretarzem gminy 
– Justyną Podleś.

Pani Justyna ma wieloletnie 
doświadczenie w admi-
nistracji samorządowej, 

ostatnio zarządzała instytu-
cją kultury we Fromborku — 
mówi burmistrz Pieniężna. 
— W naszym samorządzie 

Strażacy z jednostek OSP z Gminy Wilczęta 
(z Wilcząt, Gładysz i Starego Siedliska) uczestniczyli 
w dożynkach gminnych, które odbyły się w Wilczętach.

Strażacy z jednostki OSP Wilczęta wraz z pozostałymi jed-
nostkami OSP z terenu gminy zabezpieczali dożynki gminne. 
Sztandary z OSP Wilczęta oraz OSP Stare Siedlisko brały 

udział w uroczystościach kościelnych.
Strażacy dbali o bezpieczeństwo mieszkańców, a także częstowali 

ich darmową grochówką oraz wodą do picia. 
Dla najmłodszych przygotowano kurtynę wodną, która przyniosła 

wiele radości w upalny dzień. Dodatkowo strażacy rozdawali dzieciom 
neonowe opaski oraz naklejki strażackie.

Wieczorem druhowie zapewniali oświetlenie terenu, aby impreza 
mogła bezpiecznie trwać do późnych godzin.

Inf. prasowa OSP Wilczęta

Varmia – metalowy zespół z Olsztyna – nagrywał teledysk 
do swojej piosenki. Jako miejsce nagrania muzycy 

wybrali zamek w Pieniężnie

Sztandary z OSP Wilczęta oraz OSP Stare Siedlisko 
brały udział w uroczystościach kościelnych

Wniosek samorządu Pieniężna o przyznanie pieniędzy na 
montaż stolarki okiennej i drzwiowej w budynku ratusza 
w Pieniężnie został zaakceptowany.

– Przeznaczymy na ten cel 350 tys. złotych – mówi burmistrz Pie-
niężna Krzysztof Kisiel. – 98 procent to pieniądze z Rządowego Pro-
gramu Odbudowy Zabytków. Inf. prasowa UM w Pieniężnie

Ratusz w Pieniężnie
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28 września o godz. 12:00 w sali sportowej 
Szkoły Podstawowej w Wilczętach odbędą się 

i indywidualne Mistrzostwa Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Steel Darta.

Organizatorem wydarzenia jest Warmińsko-Mazurskie Zrze-
szenie Ludowe Zespoły Sportowe we współpracy z Urzędem 
Gminy Wilczęta i Szkołą Podstawową w Wilczętach.

W zawodach mogą wystartować wszyscy chętni mieszkańcy woje-
wództwa warmińsko-mazurskiego bez ograniczeń wiekowych. Zawody 
odbędą się w kategorii mężczyzn i kobiet pod warunkiem wystarto-
wania co najmniej 6 osób w kategorii. W przeciwnym razie zostanie 
rozegrany turniej open.

Inf. prasowa SP w Wilczętach

poza organizacją pracy urzę-
du będzie między innymi kie-
rowała Wydziałem Promocji i 
Turystyki. Witam na pokładzie 
i życzę owocnej pracy na rzecz 
naszej gminy!

Justyna Podleś pracę w Urzę-
dzie Miejskim w Pieniężnie roz-
poczęła 10 września.

Inf. prasowa UM w Pieniężnie

Burmistrz Pieniężna 
Krzysztof Kisiel podpisał 
umowę o pracę z nową 
sekretarz – Justyną Podleś
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W ramach inwestycji między innymi wykonano nowy wjazd do remizy OSP
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28 i 29 września Amfiteatr 
Miejski w Braniewie wypełni się 
food truckami. Na gości czekać 
będzie wiele pyszności oraz 
atrakcje dodatkowe. W ramach 
III edycji Festiwalu Smaków 
Food Trucków mobilne re-
stauracje zaserwują przysmaki 
pochodzące z Meksyku, Belgii, 
Hiszpanii i Ameryki. Wśród ku-
szących propozycji znajdzie się 
delikatne taco, rzemieślnicze 
zapiekanki, argentyńskie piero-

gi oraz soczyste burgery wołowe. 
Nie zabraknie słodkości: pojawią 
się hiszpańskie churros i gorące 
kołacze. Wybór będzie napraw-
dę szeroki!

Na uczestników czekać będą 
atrakcje dodatkowe, które 
wzbogacą wydarzenie o ele-
menty rywalizacji i rozrywki. W 
emocjonującej grze terenowej 
uczestnicy będą mieli szansę 
zdobyć atrakcyjne nagrody, a w 
wyborach na najsmaczniejsze-

www.portalbraniewo.pl

FOOD tRUCKI ZaWItają 
DO aMFIteatRU W BRaNIeWIe

Już 28 i 29 września Amfiteatr Miejski w Braniewie 
wypełni się mobilnymi restauracjami z całej Polski.

go food trucka zadecydują, kto 
otrzyma tytuł zwycięzcy. Na fe-
stiwalu znajdzie się także kącik 

artystyczny z kolorowankami 
oraz w pełni bezpieczna strzel-
nica ASG.

Festiwal Smaków Food trucków 
Wstęp: bezpłatny 
Data: 28 i 29 września 2024 
Miejsce: Braniewo, Amfiteatr Miejski 
Godziny: sobota 12:00-21:00, 
niedziela 12:00-20:00
Partner: Browar Amber
Partnerzy medialni: Portal Braniewo i gazeta 
Nowiny Północne

Pełna lista food trucków prezentowana 
będzie na stronie wydarzenia na Facebooku.
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